
Car gwű: ,s Hivatala

országgyűlési képviselő
irományvizám : ‘,/„I 1 7 3

Érkezett: 2012 MÁJ 3 O.

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Programok az előttünk álló uniós költségvetési ciklusban 2 .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel megkaptam a „Programok az előttünk álló uniós költségvetési ciklusban” című írásbel i
kérdésemre adott válaszát, melyben arról tájékoztat, hogy a kormányzat törekszik arra, hogy a
2013-2020 közötti uniós költségvetési ciklus forrásainak felhasználásával is, maximáli s
hatékonysággal oldja meg a parlagfű problematikáját, illetve csökkentse a parlagfűvel szennyezett
területeket . Mindezt örömmel vettem tudomásul, azonban engedje meg, hogy a téma kapcsán
néhány további kérdést feltegyek, hiszen a költségvetési ciklus tervezése jelenleg is zajlik .

Kérdezem Miniszter Urat :

Milyen programot kívánnak elindítani uniós forrásból - az el őttünk álló uniós
költségvetési ciklusban - a parlagfű problematikáj ának megoldására?
Mekkora forrásból kívánják azt megvalósítani ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . május 24 .

r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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